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Érkezett: 2016 HARC 0 Z

Kövér László
az Országgyűlés elnöke részére

írásbeli kérdé s
Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésrő l szóló 2012. év i
OVI. törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló
10/2014. (II . 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére, kérdést kívánok benyújtani a
Kormány tagjainak feladat- és hatáskörérő l szóló 152/2014. (VI. 6.) Korm. rendelet 48 .* 2., 3 .
pontjai szerinti feladatkörében eljáró Balog Zoltán Emberi Erőforrások Minisztériumot vezető
miniszterhez,

„Miért nem támogatják az új rákgyógyszereket? ”
címmel. A választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Sajtóhírek szerint az Országos Egészségbiztosítási Pénztár (OEP) négy-öt éve nem fogad be új
készítményt a támogatott orvosságok listájára . Hiába javasolja az egészségbiztosító új
rákgyógyszerek támogatását, mégsem finanszírozhatja azokat, ehhez ugyanis a humán- és a
gazdasági tárcának módosítania kellene a támogatott gyógyszereket felsoroló jogszabályt, á m
erre az érintett minisztériumok már 4-5 éve nem kerítenek sort . Feltétel az is, hogy a
kormányzat biztosítsa a támogatásukra fordítható keretet, ami a következő három évben 10-2 0
milliárd forint lenne .
A hírek szerint február közepén 18 új rákgyógyszer támogatását utasították el emiatt, amib ő l
hét egyáltalán nem érhető el a magyar páciensek számára, 11-hez pedig 867 beteg az orvos álta l
kérelmezett egyedi méltányossági eljárás keretében férhet hozzá .

Mindezek miatt kérdezem :
• Miért nem veszik fel az új rákgyógyszereket a támogatott készítmények közé ?
• Miért nem fordít több forrást a kormány a rákbetegek támogatására ?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2016 . március 2 .
Korózs Lajos

országgyűlési képvisel

(MSZP)


	page 1

